
 MÖTESPROTOKOLL 
 Mötesdatum 
 2024-09-04    

Kommunala Pensionärsrådet
  

  

 

 

Sekreterare .................................................  
 Alice Tell  

Ordförande ................................................        ………………………………………. 
 Victoria Strand (S)  

Underskrifter 

Justerande ................................................        ………………………………………. 
  Christer Danielsson (SPF 

Unn/Jäll) 
 

    

ANSLAG/BEVIS Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Organ Kommunala Pensionärsrådet 
Sammanträdesdatum 2024-09-04   

Datum för anslags 
uppsättande 

 
Datum för anslags 
nedtagande 

 

Förvaringsplats för 
protokollet 

 

................................................. Underskrift 
 

  
 
Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

Plats och tid Bolmen kl. 13:45-16:05 
  
Beslutande ledamöter Victoria Strand (S) (ordförande), Bengt-Åke Torhall (L), Karl-Yngve Dahlgren 

(SD), Mikael Ingvarsson (SD), Rune Gunnarsson (S), Solbritt Karlsson (C), 
Gunnel Johansson (PRO Torup), Jörgen Ingvarsson (PRO Hyltebruk), Monica 
Alexandersson (SPF Lång/Land), Christer Danielsson (SPF Unn/Jäll), Desirée 
Hultberg (SPF Lång/Land) 

  
Ej tjänstgörande ersättare Zofia Sarna (S) (vice ordförande) 

Svetlana Svensson (V) 
Solweig Pantzar (PRO Torup) 
Britt-Marie Holmberg (SPF Lång/Land) 
Asta Persson (SPF Drängsered) 
Ann-Kristin Petersson (SPF Unn/Jäll) 

  
Övriga närvarande Lena Borg (TF omsorgschef) 

Alice Tell (nämndsekreterare) 
Emma Gröndahl (kommunchef) §§10-11, §13 
Sofia Nygren (tillväxtstrateg) §12 
Ronny Löfquist (S) (KS ordförande) §11, §13 

  
Utses att justera Christer Danielsson (SPF Unn/Jäll) 
  
Justeringens plats och tid  
  
Protokollet omfattar §§9-13 
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ÄRENDELISTA 
§9 Val av justerare och godkännande av ärendelista 

§10 Föredrag - Jubileumsfilm 

§11 Information kring rådets roll 

§12 Remiss Tillväxt och utvecklingsstrategi 2040 

§13 Övriga ärenden 
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§9 

Val av justerare och godkännande av ärendelista  
(2024 ON0007) 

Beslut 
Kommunala pensionärsrådet godkänner ärendelistan och väljer Christer Danielsson (SPF 
Seniorerna Unnaryd/Jälluntofta) att tillsammans med ordförande Victoria Strand (S) justera 
protokollet.  
Paragrafen är justerad 
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§10 

Föredrag - Jubileumsfilm  
(2024 ON0028) 

Beslut 
Kommunala Pensionärsrådet har tagit del av informationen 

Beskrivning av ärendet 
Kommunchef Emma Gröndahl presenterar Hylte Kommuns jubileumsfilm. 
Paragrafen är justerad 
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§11 

Information kring rådets roll  
(2024 ON0028) 

Beslut 
Kommunala Pensionärsrådet har tagit del av informationen 

Beskrivning av ärendet 
Ronny Löfquist (S) och kommunchef Emma Gröndahl informerar om: 

 Hyltes framtid 
 Rådets ställning och uppgifter 

Paragrafen är justerad 
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§12 

Remiss Tillväxt och utvecklingsstrategi 2040  
(2024 ON0058) 

Beslut 
Kommunala Pensionärsrådet beslutar att ge Christer Danielsson (SPF Unnaryd/Jälluntofta) i 
uppdrag att sammanställa ett remissvar utifrån de synpunkter som ska lämnas till 
nämndsekreteraren Alice Tell inom två veckor. Ordförande Victoria Strand (S) tar sedan med 
det sammanställda remissvaret till tillväxtutskottet. 

Beskrivning av ärendet 
En strategi har tagits fram för att beskriva hur Hylte kommun vill utvecklas fram till 2040. 
Tillväxt- och utvecklingsstrategin är en del av framtidsdiskussionen i kommunen och anger 
vilka prioriteringar kommunen vill göra och vilken inriktning vi bör ha för att nå en hållbar 
samhällsutveckling. Tillväxt- och utvecklingsstrategin ger vägledning för arbetet med att 
utveckla Hyltes attraktivitet för boende, besökare och näringslivet på ett hållbart sätt. 
  
Tillväxt- och utvecklingsstrategin är uppbyggd på vision 2040, åtta samhällsutmaningar och 
tre utpekade mål. För att ge en riktning för vägen framåt har varje samhällsutmaning även ett 
fokus som bär på en tydlig prioritering. 
  
Kommunstyrelsens tillväxtutskott beslutar att skicka Remissversion Tillväxt – och 
utvecklingsstrategi 2040 på remiss till samhällsbyggnadsnämnden, omsorgsnämnden, kultur- 
och folkhälsonämnden, barn- och ungdomsnämnden, kommunala tillgänglighetsrådet, 
kommunala pensionärsrådet, folkhälso- och trygghetsrådet, Bostadsstiftelsen Hyltebostäder, 
Länsstyrelsen i Halland, Region Halland och Polismyndigheten Region Väst. Sista svarsdag 
för remissen är 15 oktober 2024. 

Ekonomisk konsekvens av beslutet 
Inte aktuellt för ärendet. 

Handlingar i ärendet 
 §42 Beslut TU  Remissversion Tillväxt- och utvecklingsstrategi 2040 
 Missiv - Remiss Tillväxt- och utvecklingsstrategi 2040 
 Remissversion Tillväxt- och utvecklingsstrategi 2040 

Beslutet skickas till  
Tillväxtutskottet. 
 

Paragrafen är justerad 
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§13 

Övriga ärenden  
(2024 ON0005) 

Beslut 
Kommunala pensionärsrådet har tagit del av informationen.  
  

Beskrivning av ärendet 
Christer Danielsson (SPF Seniorerna Unnaryd/Jälluntofta) ställer en fråga kring rykten om 
hemtjänstens eventuella flytt från lokalerna i Unnaryd. Lena Borg svarar på frågan. 
Christer Danielsson (SPF Seniorerna Unnaryd/Jälluntofta) ställer en fråga kring omställningen 
av Höstro. Victoria Strand (S) svarar på frågan.  
Bengt-Åke Torhall (L) ställer en följdfråga kring omställningen av Höstro: slutdatum. Lena 
Borg svarar på frågan.  
Christer Danielsson (SPF Seniorerna Unnaryd/Jälluntofta) ställer en fråga kring 65+ 
lägenheter. Lena Borg svarar på frågan.  
Christer Danielsson (SPF Seniorena Unnaryd/Jälluntofta) framför ett klagomål gällande den 
dåliga skötseln av rabatterna kring Örnahallen. Ronny Löfquist (S) svarar på klagomålet. 
Paragrafen är justerad 
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